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برد زنیت در حضور یک ساعته سردار آزمون
زنی�ت در حضور یک س�اعته س�ردار آزمون موفق به شکس�ت ۳ ب�ر یک اخمت 

گروزنی شد.
به گزارش ایسنا، در هفته هفتم رقابت های لیگ روسیه تیم فوتبال زنیت توانست با نتیجه 
۳ بر یک اخمت گروزنی را شکست دهد. در این دیدار سردار آزمون از ابتدا در ترکیب تیمش 
حضور داشت و در دقیقه ۵۸ تعویض شد و از زمین بازی بیرون رفت. وندل، الکساندر یروخین 

و مالکوم برای زنیت گلزنی کردند.

پوتین: تصمیم های سیاسی در المپیک توکیو علیه 
روسیه را فراموش نمی کنم

رییس جمهور روسیه در مراسم ویژه کرملین از مدال آوران المپیک روسیه تقدیر کرد.
به گزارش از خبرگزاری تاس، ولادیمیر پوتین، رییس جمهور روسیه در مراسم ویژه کرملین 
از مدال آوران المپیک روس��یه تقدیر کرد و از دس��تاوردهای آن ها در توکیو و قدرت آن ها در 
غلبه بر موانع - از جمله تصمیمات "سیاس��ی" علیه روسیه - قدردانی کرد. ورزشکاران روس 
ب��ه دلیل تحریم های آژانس جهانی مبارزه با دوپینگ به دلیل ادعای دس��تکاری آزمایش��گاه 
مس��کو در داده های دوپینگ، مجبور ش��دند تحت پرچم کمیته المپیک روسیه )ROC( در 
ژاپن ش��رکت کنند. این تیم در جدول مدال ها در توکیو با کس��ب ۷۱ مدال در مجموع با ۲۰ 
مدال طلا، ۲۸ نقره و ۲۳ برنز پنجم ش��د. بس��یاری از این مدال آوران در مراس��م روز ش��نبه 
کرملین حضور یافتند که در آن جوایز به ورزش��کاران برجس��ته اهدا شد و ورزشکاران مورد 
ستایش پوتین قرار گرفتند. ولادیمیر پوتین گفت: ورزشکاران روسی در المپیک توکیو افتخارآمیز 
ظاهر شدند. من درک می کنم که این کار آسان نبود. هم چنین محدودیت های شدیدی به دلیل 
همه گیری وجود داشت. من نمی توانم تصمیمات مشهور و متأسفانه سیاسی شده در مورد کشور و 
تیم ما را که از ورزش دور هستند فراموش کنم. اما شما بر همه این مشکلات غلبه کردید و برای 

افتخار ورزشی روسیه جنگیدید. به مدال آوران خودرو BMW نیز اهدا شد.

پایان کار اسکی بازان ایران در قهرمانی جهان چک
در روز پایانی مس�ابقات اس�کی چمن قهرمانی جهان که در رشته مارپیچ کوچک 

برگزار شد، نمایندگان ایران به خط پایان نرسیدند.
به گزارش ایسنا، روز پایانی مسابقات اسکی روی چمن قهرمانی جهان به میزبانی چک در 

مارپیچ کوچک برگزار شد.
در مانش نخست این مسابقات مهدی سولقانی در جایگاه پنجم ایستاد. حسین کلهر، دیگر 

ملی پوش ایران موفق نشد به مانش دوم این مسابقه راه یابد.
سولقانی در مانش دوم موفق به اتمام مسیر مسابقه نشد.

در پایان این مس��ابقه و در بخش مردان فیلیپو زامبونی از ایتالیا اول ش��د، هانس آنگرر از 
اتریش در جایگاه دوم ایس��تاد و مارکو لورنزو دانته گریتی دیگر نماینده ایتالیا مقام س��وم را 

کسب کرد.
در بخش زنان نیز چیس��اکی مائدا از ژاپن هم چون روزهای اخیر اول شد، مارینو چیساکی 
دیگ��ر نماینده ژاپن جایگاه دوم را کس��ب کرد و نیکولا فریکووا از اس��لواکی عنوان س��وم را 

به دست آورد.

انتقاد فوتبالیست  پیشین زن افغان از بی توجهی های فیفا
یک بازیکن پیشین فوتبال زنان افغانستان از بی توجهی فیفا به وضعیت بازیکنان 

این کشور انتقاد کردند.
به گزارش از اسپورت بازر آلمان، پس از روی کار آمدن طالبان، زنان در افغانستان با ترس 
زندگی می کنند. بازیکنان تیم ملی باید از جان خود بترسند. طبق قوانین طالبان بازی فوتبال 

زنان ممنوع است.
خالیده پوپال، در سال ۲۰۰۷ در راه اندازی تیم ملی زنان نقش داشت و مدت زیادی کاپیتان 
آن ب��ود تا این که به دلیل تهدید ش��دن ب��ه مرگ به دانمارک گریخت. او در آن جا س��ازمان 
غیردولتی )NGO( Girl Power را تأسیس کرد، که از طریق آن تیم را برای چندین سال 
مدیریت کرد. در س��ال ۲۰۱۸ او رسوایی سوء اس��تفاده را علنی کرد که رییس وقت اتحادیه 

فوتبال افغانستان را از سمت خود برکنار کرد.
ش��بنم روهین، بازیکن ملی پوش پیش��ین افغانس��تان از هامبورگ گفت: راهی برای خارج 
کردن افراد وجود ندارد. فیفا خیلی دیر از خواب بیدار ش��د. من این احس��اس را دارم که فیفا 
چشم هایش را می بندد. اما درخواست کمک داریم. دوستان ما در وضعیت بسیار بدی هستند 
و جان آن ها در خطر است. ما با بسیاری از بازیکنان زن فوتبال که هنوز در کابل هستند در 

تماس هستیم. آن ها مدام گریه می کنند و خواستار خارج شدن هستند.
سخنگوی فیفا وضعیت افغانستان را بسیار نگران کننده توصیف کرد. این سخنگو در بیانیه 
خود در اواسط ماه اوت همچنین به مرگ یک فوتبالیست سابق اشاره کرد که مدت کوتاهی 
قبل هنگام تلاش برای فرار از فرودگاه کابل جان باخت. فیفا با اتحادیه فوتبال افغانس��تان در 

تماس است و اطلاعات جدیدی را از بازیکنان این کشور دریافت می کند.

مهدی پاشازاده معاون ورزشی استقلال شد
مهدی پاشازاده به سمت معاونت ورزشی باشگاه استقلال منصوب شد.

به گزارش باش��گاه اس��تقلال، مهدی پاشازاده، پیشکسوت باش��گاه استقلال از سوی احمد 
مددی به عنوان معاون ورزشی باشگاه انتخاب شد.

پاش��ازاده سابقه کاپیتانی در استقلال، حضور در تیم ملی ایران و باشگاه های بایرلورکوزن، 
اشتورم گراتس و راپید وین را در کارنامه خود دارد.

خداحافظی سرمربی تیم ملی والیبال نشسته
سرمربی تیم ملی والیبال نشسته گفت: با شرایط فعلی ادامه همکاری با تیم ملی 

والیبال نشسته سخت است و فعلا تصمیم دارم استراحت کنم .
هادی رضایی در گفت و گو با ایس��نا، اظهار کرد: قرارداد من با تیم ملی والیبال نشس��ته تا 
پای��ان بازیهای پارالمپیک توکیو بود و در حال حاضر نه تنها من بلکه س��ایر مربیان نیز نمی 
توانند ادعای مربیگری داشته باشند. پیش از اعزام به بازیهای پارالمپیک توکیو نیز بارها اعلام 
کرده بودم که دیگر قصد مربیگری ندارم و تنها به خاطر تعهد اخلاقی که نسبت به تیم والیبال 
نشسته داشتم هدایت این تیم را تا توکیو برعهده گرفتم. فعلا دوست دارم استراحت کنم و به 

زندگی شخصی خود بپردازم و تصمیمی برای ادامه همکاری با تیم والیبال تشسته ندارم.
وی در پاس��خ ب��ه این پرس��ش که آیا تصمیم ب��ه مربیگری با تیم های خارج��ی را دارد یا 
خیر؟ خاطرنشان کرد: به مربیگری تیم های خارجی نیز فکر می کنم اما در حال حاضر به دلیل 
فشارهای زیادی که روی من بود، قبل از هر تصمیمی سعی دارم استراحت کنم. رضایی اظهار کرد: 
در حال حاضر کس��انی ادعای مربیگری تیم ملی را می کنند که حتی یک روز هم روی نیمکت 
هیچ باشگاهی به عنوان مربی حضور نداشتند و الان می خواهند هدایت تیم ملی را بر عهده بگیرند. 
وی در پایان گفت: به عنوان کسی که ۹ دوره مربیگری تیم ملی را در بازیهای پارالمپیک بر عهده 
داشتم که حاصل آن دو نایب قهرمانی و ۷ قهرمانی تیم ملی والیبال نشسته بود، دیگر تمایلی برای 

ادامه همکاری ندارم و با شرایط فعلی ادامه همکاری سخت است.

پرسپولیس زیر نظر ناظر ازبکستانی تمرین کرد
نخس�تین جلس�ه تمرین تی�م فوتبال پرس�پولیس ب�رای رویارویی با اس�تقلال 

تاجیکستان در ورزشگاه مرکزی شهر دوشنبه برگزار شد.
به گزارش ایرنا، پرسپولیسی ها که وارد تاجیکستان شدند امروز بعدازظهر پس از حضور در 

جلسه فنی با دو دستگاه اتوبوس راهی محل تمرین شدند.
ورزش��گاه مرکزی دوش��نبه که محل برگزاری دیدار پرسپولیس و استقلال تاجیکستان نیز 
محسوب می شود، میزبان تمرین امروز سرخپوشان بود. تمرین با گرم کردن و سپس فعالیت 
گروهی در قالب سه گروه آغاز شد. پاسکاری کوتاه و هدفمند و سپس حفظ توپ بخش بعدی 
تمرین بود. ش��وت زنی به س��مت دروازه و س��انتر از جناحین و در نهایت فوتبال درون تیمی 
قس��مت های پایانی این تمرین را تش��کیل داد. الیموف، ناظر ازبکستانی دیدار نیز در تمرین 
حاضر ش��د و علاوه بر خوش و بش با کادر فنی و نمایندگان پرسپولیس درباره شرایط زمین 
مس��ابقه و همچنین میزبانی تاجیکستان توضیحاتی ارائه کرد. تمرین سرخپوشان بعد از ۸۰ 
دقیقه به پایان رسید. بیرون ورزشگاه نیز چند تیم نوجوان در حال تمرین بودند و بخش هایی 

از تمرین پرسپولیس را نظاره کردند.
تیم های اس��تقلال تاجیکستان و پرس��پولیس ایران از ساعت ۱۹:۳۰ روز سه شنبه بیست و 
س��وم شهریورماه در شهر دوش��نبه در مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان آسیا به مصاف 

یکدیگر خواهند رفت.

فدراسیون فوتبال برای دیدار با کره جنوبی دو 
برنامه را به طور همزمان پیش می برد و امیدوار 
اس�ت ضمن فراهم ک�ردن حضور تماش�اگران 
واکس�ینه شده در ورزش�گاه، قدم بزرگی را در 

زمینه ورود سیستم VAR بردارد.
به گزارش ایس��نا، تی��م ملی فوتبال ای��ران بعد از 
دو پی��روزی مهم و با ارزش در ش��روع مرحله نهایی 
انتخابی جام جهانی برابر تیم های سوریه و عراق، برای 
دو بازی دش��وار در ماه آینده برنامه ریزی می کند تا 
حداکثر امتیازات را از دیدارهای هفته س��وم و چهارم 
برابر رقبای قدرتمند این گروه کس��ب کند و احتمالا 

در دور رفت حداکثر امتیازات را به دست آورد.
 در کنار اقدام��ات و برنامه های کادرفنی به منظور 
آماده س��ازی هر چه بهتر این تیم، فدراسیون فوتبال 
هم دغدغه  خ��ود را برای میزبان��ی از کره جنوبی در 
هفته چه��ارم این مس��ابقات دارد ک��ه اخیرا رئیس 
فدراسیون فوتبال دیدارهایی را برای تحقق این هدف 

انجام داده است.
مهم ترین و سخت ترین بازی تیم ملی در این مرحله 
از مسابقات ۲۰ مهرماه سال جاری در ورزشگاه آزادی 
برگزار می ش��ود که ایران و کره جنوب��ی، قدرت های 
سنتی فوتبال آسیا برای س��ومین دوره متوالی برای 

صعود به جام جهانی با هم به رقابت می پردازند.
در دیدار اخیر عزیزی خادم و اینفانتینو نیز به این 
دو مس��ئله پرداخته ش��ده اس��ت. رییس فیفا درباره 
دو مس��ئله مهم برای این بازی گفته اس��ت: پیگیری 
فدراس��یون فوتبال در بحث میزبان��ی و اصرار بر آن 
س��تودنی اس��ت و امیدوارم دو مسئله مهم VAR و 
حضور بانوان در ورزشگاه  ها حل شود و بازی ایران - 
ک��ره به میزبانی تهران با حضور زنان و VAR برگزار 

شود.
*حضور هواداران زن و مرد

اولین ب��ازی تیم ملی در انتخابی ج��ام جهانی در 

ورزشگاه خالی از تماشاگر آزادی برگزار شد و به علت 
محدودیت ه��ای مرب��وط به ویروس کرون��ا در ایران، 
فدراس��یون فوتبال نتوانس��ت با هماهنگی ارگان ها و 
دستگاه های داخلی زمینه حضور تماشاگران را بعد از 

حدود ۲۰ ماه فراهم کند.
ب��ا این حال از مدتی قبل عزیزی خادم و همچنین 
دکتر نوروزی، مش��اور پزش��کی فدراس��یون فوتبال 
قول های مس��اعدی ب��رای انجام اقدام��ات لازم برای 
حض��ور حداقلی هواداران��ی که هر دو دوز واکس��ن 
کرونا را دریافت کرده ان��د، دادند. در نتیجه، اقدامات 
و رایزنی ه��ا برای حضور حداقل ه��وادار ممکن برای 
دیدار خانگی و دش��وار با کره جنوبی آغاز ش��ده تا با 
حمایت های تماش��اگران تی��م ملی این دی��دار را با 

موفقیت پشت سر بگذارد.
مس��ئله مهم در این دیدار خانگی، حضور همزمان 

زنان و مردان در ورزش��گاه است که در آخرین دیدار 
رس��می تیم ملی در تهران یعنی در بازی با کامبوج، 
حدود ۳ تا ۴ هزار تماشاگر زن هم در ورزشگاه حاضر 

شدند و به حمایت از تیم ملی پرداختند.
در ح��ال حاضر بیش از ۱۰ میلیون نفر از جمعیت 
کش��ور دو دوز واکس��ن کرونا را دریاف��ت کرده اند و 
تا یک ماه آینده بخش زیادی از جامعه این واکس��ن 
را دریاف��ت خواهند کرد و  این ع��دد به بیش از ۵۰ 
درصد جمعی��ت افراد واجد ش��رایط ب��رای دریافت 
واکسن می رسد. به همین دلیل این امکان وجود دارد 
که مقامات محلی در صورت بهبود ش��رایط حاکم بر 
کش��ور، با حضور همزمان مردان و زنان در ورزشگاه 
موافقت کنند و دغدغه ه��ای فیفا فراهم و همینطور 

تیم ملی از این نعمت بزرگ بهره مند شود.
)VAR( سیستم کمک داور ویدیویی*

فدراس��یون فوتبال چندی قبل اعلام کرده بود که 
کنفدراس��یون فوتبال آس��یا به علت محدودیت های 
موجود از جمله ش��رایط تحریمی و مشکلات مربوط 
به گمرک ایران، قادر به ارس��ال سیستم VAR برای 
اجرا در ورزش��گاه آزادی در دیدار با سوریه نشده بود 
ام��ا این روزه��ا عزیزی خادم مطمئن تر از گذش��ته 
درباره فراهم کردن این سیس��تم ب��رای دیدار با کره 

جنوبی سخن می گوید.
رئیس فدراسیون فوتبال ایران در دیدار با اینفانتینو 
بحث این موضوع را پیش کش��یده و ظاهرا قول هایی 
را هم از اینفانتینو گرفته اس��ت. عزیزی خادم در این 
باره گفت: »درباره VAR هم ما بحث این تجهیزات 
را ب��رای چهار بازی خانگی تیم ملی داریم که آخرین 
مکاتبات مان را با فیف��ا انجام دادیم. تا یکی دو هفته 
آینده بای��د وضعیت تجهیزات پرتاب��ل )قابل حمل( 
VAR مشخص شود. در همین خصوص با اینفانتینو 
صحب��ت ک��ردم برندی که م��ورد تایید اس��ت به ما 
معرف��ی کنند ت��ا برای بحث VAR ب��ه طور ثابت و 
موقت بتوانیم اقدام کنیم که ایشان قول مساعد را در 
این زمینه دادند. در وضعیت موجود هزینه ای بین ۲ 
تا دو نیم میلیون دلار برای تجهیز ورزش��گاه ها باید 
درنظ��ر گرفت. اگر هم بخواهیم از سیس��تم اجاره ای 
اس��تفاده کنیم، برای هر بازی ۱۵ ت��ا ۲۰ هزار دلار 
می گیرند.« در حال حاضر فدراس��یون فوتبال روی 
سیستم اجاره ای تمرکز کرده تا در دیدار با کره جنوبی 
مشکل نبود VAR را مرتفع سازد و برنامه بلند مدت 
برای اجرای این سیس��تم در تمام ورزشگاه های ایران 

را در آرامش و بدون هیچ خللی پیش ببرد.
همانط��ور ک��ه گفت��ه ش��د در دی��دار با س��وریه 
محدودیت هایی برای ورود این سیستم وجود داشت 
اما باید دید بعد از جلس��ه ب��ا اینفانتینو و همینطور 
داشتن زمان کافی، آیا سیستم VAR برای نخستین 

بار وارد ایران می شود یا خیر.

س�رمربی تیم ملی والیب�ال دختران نوج�وان می گوید هرچند 
ب�ا توجه به ش�یوع کرونا محدودی�ت هایی وج�ود دارد اما برای 
آماده س�ازی تیم نوجوانان باید اس�تعدادیابی را در سراسر ایران 

انجام داد.
به گزارش ایس��نا، فدراس��یون والیبال به تازگی میترا ش��عبانیان را به 
عنوان سرمربی تیم ملی دختران نوجوان انتخاب کرد تا این تیم را آماده 
حضور در قهرمانی آس��یا ۲۰۲۲ کند. این مربی دو بار دیگر در سال های 

۸۶ و ۹۷ هدایت این رده سنی را به عهده داشت. 
ش��عبانیان به برنامه خود برای هدایت تیم نوجوانان اشاره و بیان کرد: 
با توجه به دو دوره تجربه در رده نوجوانان و با به روز کردن اطلاعاتم در 
این زمینه امیدوارم که بتوانیم گام های مثبتی برداریم. مسابقات نوجوان 
دختر آسیا احتمالا سال ۲۰۲۲ برگزار می شود و باید از رده های پایین تر 

استعدادیابی کنیم. 
او افزود: برنامه کلی ما استعدادیابی از سراسر ایران است. باید بازیکنان 
را در گروه ها مختلف ارزیابی کنیم تا به مرحله تش��کیل اردوها برس��یم. 
البته زمان ش��روع اردوها را نمی دانم چون به دلیل کرونا دس��تمان بسته 

اس��ت و روند کار به سرعت انجام نمی ش��ود، اما زمان داریم و باید از آن 
به نحو احس��ن استفاده کنیم. از همه استان ها هم کمک می گیریم تا در 
روند کار حق کس��ی ضایع نشود.  ش��عبانیان با بیان اینکه آخرین اعزام 
تیم نوجوانان به قهرمانی آسیا سال ۹۷ بود، ادامه داد: خیلی از بازیکنان 
آن تیم در لیگ بازی می کنند. متاس��فانه آنها به دلیل شیوع کرونا و لغو 
شدن مسابقات بین المللی، تیم ملی جوانان و مسابقه بین المللی این رده 

را از دست دادند. دو دوره در سال های ۸۶ و ۹۷ سرمربی نوجوانان بوده ام 
و بعد از مس��ابقات اکثر بازیکنان را به لیگ وارد کردم که خوش��بختانه 
پیش��رفت کردند و الان در تیم بزرگس��الان هس��تند. او در پاسخ به این 
س��وال که آیا در این سه س��ال برای تیم نوجوانان پشتوانه ای ایجاد شده 
اس��ت؟ گفت: مسابقات داخل استانی در رده های نونهالان برگزار شده اما 
جش��نواره ای نداشتیم. اس��تان ها و آموزش و پروش هر سال جشنواره  یا 
مس��ابقات انتخابی برگزار می کردند اما بعداز کرونا آن مس��ابقات برگزار 
نش��دند. بنابراین کار، خیلی سخت اس��ت. امیدوارم با توجه به زمانی که 
داریم بازیکنان را استعدادیابی کنیم. کار در رده نونهالان خیلی سخت تر 
اس��ت چون احتمالا بازیکن��ان از نظر فنی ضعیف هس��تند.  امیدوارم با 
همکاری فدراسیون و گروهی که تشکیل می دهیم به خوبی پیش برویم.  
شعبانیان که چند سال با تیم پیکان در لیگ برتر حضور داشت در پایان 
به جدایی از این باش��گاه اشاره کرد و گفت: امسال با هیچ تیمی در لیگ 
نیس��تم چون بعد از اختلاف نظری که با پیکان پیدا کردم، از این باشگاه 
جدا شدم. در ادامه هم باچند باشگاه مذاکره داشتم اما شرایط برایم خوب 

نبود و به توافق نرسیدم، به همین دلیل در لیگ حضور ندارم.

مرحله دوم دور نخس�ت لیگ برتر هندب�ال مردان از ۲۸ تا 
۳۱ ش�هریور و دومین مرحله اردوی تیم ملی مردان از دوم تا 

یازدهم مهر انجام خواهد شد.
ب��ه گزارش ایس��نا، در حالی که قرار بود مرحله دوم دور نخس��ت 
لی��گ برتر هندبال م��ردان از پنجم مهر آغاز ش��ود، چند روز زودتر 
و از ۲۸ ش��هریور ب��ه میزبانی تالار هندبال فدراس��یون هندبال آغاز 
خواهد ش��د. علت ای��ن تغییر برنام��ه به گفته مراد کرمی مس��ئول 
برگ��زاری مس��ابقات هندبال حض��ور فرناندز س��رمربی اس��پانیایی 
 تیم ملی هندبال در مس��ابقات لیگ و ش��روع مرحل��ه دوم اردوهای

 تیم ملی است.
بنابراین مرحله دوم دور نخست مسابقات لیگ برتر هندبال مردان 
از ۲۸ ش��هریور به مدت چهار روز در تهران انجام خواهد شد. مرحله 

نخست این مسابقات از ۲۳ تا ۲۶ مرداد در تهران انجام شده بود.

همچنی��ن دومین اردوی تیم ملی هندب��ال مردان نیز بعد از پایان 
لیگ برتر و یک روز اس��تراحت از دوم مهر آغاز خواهد ش��د. مانوئل 
مونتایا فرناندس س��رمربی اسپانیایی تیم ملی هندبال در دور نخست 
اردوه��ا ۲۹ بازیک��ن را به خط ک��رد و برای دور بع��دی اردوها بعد 
از تماش��ای دور دوم مس��ابقات ش��اید نفرات دیگری را هم به اردو 

فراخواند.
مراد کرمی در خصوص برگزاری مرحله دوم دور نخست لیگ برتر 
هندبال مردان به ایسنا گفت: مسابقات لیگ مردان ۲۸ شهریور آغاز 
می ش��ود و تا ۳۱ ادامه دارد. البته قرار بود این مسابقات ۵ مهر انجام 
شود که براساس برنامه س��رمربی خارجی مجبور شدیم پیش رویم. 
در حال حاضر به ما بیک برنامه داده شده که باید براساس آن برنامه 

مسابقات را پیش بریم. 
وی در خص��وص آغ��از اردوی تیم ملی مردان گف��ت: بعد از پایان 

مس��ابقات لیگ یک روز استراحت اس��ت و اردوها از دوم مهر شروع 
می شود و تا یازدهم مهر ادامه دارد.

میترا شعبانیان: باید دختران والیبالیست را از کل ایران انتخاب کنیم

از سرگیری لیگ برتر هندبال مردان از ۲۸ شهریور

 دو اتفاق مهم برای دیدار ایران و کره جنوبی؛
 VAR و تماشاگران در صف انتظار

 اینفانتینو و اسطوره های فوتبال جهان، مهمان ایران 
مقابل عراق یا امارات

ده بزرگی:

 مسوولان استان فارس حمایتی از قهرمانان کشتی ندارند

با رایزنی ه�ای انجام ش�ده، اینفانتینو ب�رای یکی از دو 
دیدار خانگی ایران مقابل عراق یا امارات، به تهران می آید 
و هم�راه با هزاران تماش�اگر ایرانی، ضمن تماش�ای بازی، 

دیدارهایی را هم با مسئولان ایرانی برگزار می کند.
به گزارش ایس��نا، تیم ملی فوتبال ایران در پنجره انتخابی جام 
جهان��ی در بهمن ها س��ال جاری در دو دی��دار خانگی به صورت 
متوالی میزبان رقبای خود خواهد بود و از عراق و امارات پذیرایی 
می کند. این دو دیدار در حالی در زمستان ۱۴۰۰ برگزار می شود 
که بخش��ی از مش��کلات موج��ود از جمله حضور تماش��اگران و 

احتمالا بحث VAR رفع شده است.
یکی از مهم ترین مسائل مربوط به شیوع ویروس کرونا در ایران است که احتمالا تا پنج ماه آینده وضعیت 
ایران با واکسیناس��یون گس��ترده، به حالت س��فید یا زرد در می آی��د و می تواند مانند کش��ورهای اروپایی و 

آمریکایی، بدون محدودیت خاصی از تماشاگران خود بهره ببرد.
در نتیجه این اتفاقات، فدراس��یون فوتبال برای یکی از دو دیدار با عراق و امارات مهمان ویژه ای را خواهد 
داش��ت و قرار است به مناس��ب این اتفاق، مهمان هایی را هم از کشورهای مختلف منطقه دعوت کند. جیانی 
اینفانتین��و، رئی��س فیفا مهمان ویژه تیم ملی برای یکی از این دو دیدار اس��ت که اخیرا اعلام کرده در اواخر 

ژانویه یا اوایل فوریه ۲۰۲۲ در دیدار با عراق یا امارات به ایران سفر می کند.
طبق تقویم این مسابقات، تیم ملی هفتم بهمن )۲۷ ژانویه( و دوازدهم بهمن )یک فوریه( از رئیس فدراسیون 
جهانی فوتبال و همینطور برخی مهمانان دیگر پذیرایی خواهد کرد که حضور آن ها در ورزش��گاه احتمالا با 

حضور گسترده هواداران ایرانی همراه خواهد شد که مشکلی از بابت ویروس کرونا نخواهند داشت.
همزم��ان ب��ا حضور اینفانتینو در ای��ران، رایزنی هایی هم برای برگزاری یک دیدار دوس��تانه و خیریه میان 
اس��طوره های فوتبال ایران و جهان هم صورت گرفته که باید دید س��تاره های نامدار جهان برای این دیدار به 

ایران می آیند یا خیر.
از مباحث موازی با این س��فر، دیدار احتمالی اینفانتینو با س��ید ابراهیم رئیسی، رئیس جمهور ایران خواهد 

بود که باید دید در این جلسه در ارتباط با چه مسائلی بحث و گفت وگو می شود.
پیش از این هم اینفانتینو دو بار به ایران س��فر کرده که به زمان فینال لیگ قهرمانان آس��یا در سال ۲۰۱۸ 
و دیدار با حسن روحانی، رئیس جمهور وقت منجر شد. اینفانتینو یک بار هم در دوران نامزدی برای ریاست 

فیفا به ایران آمده بود.

دارنده مدال طلای کش�تی فرنگ�ی جوانان ایران گفت: 
مس�وولان اس�تان فارس توجهی به قهرمانان کشتی این 

استان ندارند.
به گزارش ایسنا، امیررضا ده بزرگی در پاسخ به این سوال که 
از چند س��الگی وارد کشتی شده اس��ت، گفت: من از ۶ سالگی 
کشتی می گیرم. پدرم مشوق اصلی ام بود چون علاقه خاصی به 
کشتی داشت. اکنون ۱۲ سال است که در این رشته هستم. من 

با اصرار پدرم کشتی گیر شدم.
این کش��تی گیر ۱۸ ساله شیرازی که هم اکنون در اردوی تیم 

ملی بزرگسالان تمریناتش را دنبال می کند، گفت: تمریناتم را در سالن آکادمی پهلوان امید نوروزی که قبلا به 
نام جهان پهلوان تختی بود، شروع کردم. ابتدا کشتی آزاد می گرفتم اما بعد از حدود دو سال و نیم به کشتی 
فرنگی آمدم و زیر نظر نظام حس��ینی کارم را ادامه دادم. دلیل این که از کش��تی آزاد به فرنگی آمدم این بود 

که کشتی فرنگی استان فارس از کشتی آزادش بهتر است.
تنها طلایی کشتی فرنگی جوانان ایران در مورد رقابت های جهانی اوفای روسیه اظهار کرد: سطح مسابقات 
خیلی بالا بود، تمامی چهره های شاخص در آن شرکت داشتند و خداراشکر توانستم طلا بگیرم. من در روسیه 
۴ کش��تی گرفتم، اول آذربایجان، بعد ترکیه که قهرمان امیدهای اروپاس��ت، سپس قزاقستان و در فینال هم 

حریف ازبکستانی را شکست داد. 
او که میهمان برنامه دایره طلایی بود، در پاس��خ به این س��وال که س��قف آرزوهایش کجاست؟ گفت: آرزو 
که نمی ش��ود گفت، هدف اس��ت. هدفم کسب طلای المپیک ۲۰۲۴ هست و در این مسیر مسابقات جهانی و 

بازی های آسیایی را هم در پیش داریم که تمام تلاشم را می کنم که به خوش رنگ ترین مدال برسم.
ده بزرگی درباره احتمال تغییر وزنش نیز تصریح کرد: ۵۸-۵۹ کیلو هس��تم، وزن من المپیکی نیس��ت، می 

خواهم در وزن المپیکی کشتی بگیرم که مدال المپیکم را بگیرم.
این کش��تی گیر جوان که طی روزهای گذشته در مسابقه انتخابی درون اردویی وزن اول برای جهانی نروژ 
مغلوب س��جاد عباسپور ش��د در مورد احتمال حضورش در مسابقات امیدهای جهان گفت: هنوز هیچ چیزی 
مشخص نیست، با مربیان که صحبت کردیم گفتند هنوز برنامه کشتی فرنگی برای امیدهای جهان مشخص 
نیست. اگر مربیان صلاح بدانند چه در ۵۵ و چه ۶۰ کیلو به میدان خواهم رفت و کارم را به نحو احسن انجام 
می دهم. ده بزرگی تاکید کرد که هنوز هیچ تیم لیگی با او تماس نگرفته و تیمداری استان فارس هم در لیگ 

فرنگی منتفی شده است.


